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Forms to be filled in English. 
请以英文填写表格。
1
What would you like to do?  
您要办理哪一项业务？
申请OCBC Velocity
管理OCBC Velocity
For Flex Service Package only. For companies that have different Authorisation Approval Limit for its transactions
}
All existing access and data will be deleted permanently
}
eg. Letter of credit, Banker’s Guarantee, Invoice Financing, Settlement Instruction
}
Alternatively, you may also click on “Forgot/Unlock” here
}
You can add or remove account
}
解锁用户登入和/或要求发出新密码
}
您也可以点按“忘记/解锁”这里
增添/删除用户
更改您执行交易的方式
更新用户联系资料或NRIC/护照/ID卡资料
您可增添或删除帐户
}
更新OCBC Velocity的帐户资料
更换实体网盾
更换审单人限额和权限
}
只限尊贵服务配套。适用于对其交易设有不同授权批准限额的公司
所有现有的登入与数据将永久删除
}
终止我的OCBC Velocity服务
Your Account Details  
您的帐户资料
Name of Company
Business registration number  
公司名称
商业登记号码
Kindly note that if you change from Fully Customisable roles to below transaction method, the bank needs to terminate your existing Organisation ID and assign a new one. Conditions on termination will apply.
}
Personalise your organisation ID for login. If left blank or your choice already in use, we will assign.  
请自行设置您的OCBC Velocity组织ID。若未填写或已有他人使用此ID，我们将为您分配其它名称。
}
OCBC Velocity Organisation ID  
You are authorised to receive communication from us (including OCBC Velocity starter kit) and to communicate your company’s information to us. Your contact details (ie. name, office/mobile numbers) will also be printed in the contact section of the Remittance Advice sent to your beneficiary.  
您获授权收取我们的信息(包括OCBC Velocity启用包)和提供贵司信息给我们。您的联系方式（姓名，公司/手机号码）会被印在收款人单据的相应位置。
}
Full Name of Primary contact  
OCBC Velocity 组织ID
主要联系人全名
Contact Number
-
-
+(country code)- (area code, for non-SG number) - (contact number)
}
 +(国码)-(区码，用于非新加坡电话号码)-(电话号码)
}
联系号码
Who to call
OCBC Velocity Organisation ID
We will call this person if any clarification pertaining to this form is required
}
若本表格中资料需要澄清，我们将与此人士联系。
}
联系人姓名
OCBC Velocity 组织ID
Phone
-
-
+(country code)- (area code, for non-SG number) - (contact number)
}
 +(国码)-(区码，用于非新加坡电话号码)-(电话号码)
}
电话
Mobile Number
-
+ (country code)- (contact number)
}
 +(国码)-(电话号码)
}
手机号码
Email address  
电邮
Business accounts to be linked
e-Statements  
You can view and download your current account e-statements through OCBC Velocity. No hard copy statements will be sent to you
电子回单
您可通过OCBC Velocity查看及下载往来帐户的电子单据。我们将不会给您寄出纸质单据。
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Currency  货币
Account number  帐户号码 
for Current, Call, Time Deposits and Trade Finance accounts  用于往来帐户、通知存款帐户、定期存款帐户及贸易融资帐户。
}
e.g. Letter of Credit, Banker's Guarantee, Trade Loan, Invoice Financing  例如：信用证、银行担保、贸易贷款、发票融资
}
所有贸易
需要链接到网银的公司账户号码
特定帐户
OCBC Velocity的所有帐户
Your current account statements will be sent to the mailing address in our records.  您的往来帐户接单将会发送至我们记录中的电邮地址。
}
What are the changes you would like for your user(s)?  您要为此用户做出什么更改？
}
How many users would you like to access Velocity?  您有几位用户需要使用Velocity？
一人
两人或以上
How do you want to perform your  online transaction?  您要如何进行您的线上交易？
由同一人制单和审单
一个制单人和一个审单人才能共同操作出单
一个制单人和两个审单人才能共同操作出单
用户只能查看帐户结单
Your previous user profiles no longer apply and will be replaced by the new setup.  Please add user(s) in following section
更改现有用户可进行的线上交易
更改贵公司要如何进行您的线上交易的方式
您过去的用户资料将失效，并由新的设置取代。
How many users would you like to access Velocity?  您有几位用户需要使用Velocity？
一人
两人或以上
How do you want to perform your  online transaction?  您要如何进行您的线上交易？
由同一人制单和审单
一个制单人和一个审单人才能共同操作出单
一个制单人和两个审单人才能共同操作出单
用户只能查看帐户结单
Add  User(s)  增添用户
Your 2-Factor Authentication (2FA) for internet/mobile banking will be defaulted to digital token
您的网上/手机银行的双重认证(2FA)将预设为电子网盾。
} 
User 
User ID
NRIC / Passport Number
ID Type
Full Name
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As in NRIC / Passport
}
What can this user do?
Email address
Mobile Number
-
+ (country code)- (contact number)
}
 +(国码)-(电话号码)
}
手机号码
Minimum 2 administrators to add or edit statement viewer/maker, unlock user and reset password in OCBC Velocity
至少两名管理人能增添或修改查看人/制单人、解锁用户和重设OCBC Velocity密码 
Please select how you want to perform your online transactions请选择您要如何进行您的线上交易
}
ID Issue Country
用户
这位用户能够做什么？
按NRIC / 护照
}
全名
证件种类
NRIC / 护照
用户ID
证件颁发国家
电邮
What you need to provide  您需要提供的文件
For All OCBC Velocity Users (Authorisers only) 
•         Certified true copies of NRIC (front and back)/Passport - within validity during application  
•         Certified true copies of residential address proof e.g. NRIC, Bank statement, Telco bill (Bill dated within last 3 months from date of application)  
 
A bank staff, corporate secretary or notary public can certify. 
 
对于所有OCBC Velocity用户(只限授权者) 
•         经核实的NRIC身份证（正反面）/护照的真实副本 - 申请时必须在有效期内 
•         经核实的居住地址证明文件的真实副本，例如：NRIC身份证、银行结单、电话帐单（帐单日期必须在申请日期的最近三个月内） 
 
可由银行职员、公司秘书或公证人核实。 
Unlock User Access and/or Get New Password  解锁用户登入和/或要求发出新密码
User 
User ID
Full Name
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As in NRIC / Passport
}
用户
按NRIC / 护照
}
全名
用户ID
Add/ Delete User  增添/删除用户
Depending on the token type selection below, new token(s) may be issued and token fee charged
}
This request is for delete users(s)?
If you are deleting a user who is the primary contact of your company, please provide the new primary contact. 
如果您删除的用户是贵公司的主要联系人，则请再提供一位新的主要联系人
}
Do you want to add user(s)?
这项要求是要删除用户？
您要增添用户吗？
How are you currently performing your online transactions?  您目前是如何进行您的线上交易？
Tick one only  请只选一项
}
由同一人制单和审单
一个制单人和一个审单人才能共同操作出单
一个制单人和两个审单人才能共同操作出单
用户只能查看帐户结单
只限于灵活服务配套。不同授权限额的多名用户可进行同一项交易
This is to Add-on the access rights to existing user  这是为现有用户增加登入权限
}
增加至现有登入
I.         Delete user(s)  删除帐户
If you deleting a user who is the primary contact of your company, please provide the new primary contact.   如果您删除的用户是贵公司的主要联系人，则请再提供一位新的主要联系人
}
User 
Replace Primary Contact  更换主要联系人
You are authorised to receive communication from us (including OCBC Velocity stater kit) and to communicate your company's information to us. Your contact details (ie. name, office/mobile numbers) will also be printed in the contact section of the Remittance Advice sent to your beneficiary
您获授权收取我们的信息(包括OCBC Velocity启用包)和提供贵司信息给我们。您的联系方式（姓名，公司/手机号码）会被印在收款人单据的相应位置。
}
Email address
Mobile Number
-
+ (country code)- (contact number)
}
 +(国码)-(电话号码)
}
手机号码
Your contact details (example name, office/mobile number will be printed in the contact section of the Remittance Advice sent.
您的联系方式（姓名，公司/手机号码）会被印在收款人单据的相应位置。 
}
OCBC Velocity管理
收款人单据的联系人
电邮
Full Name
As in NRIC / Passport
}
按NRIC / 护照
}
全名
Full Name
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As in NRIC / Passport
}
Replace Primary Contact
User ID
用户
按NRIC / 护照
}
全名
用户ID
更换主要联系人
II.         Add user(s)  增添用户
Your 2-Factor Authentication (2FA) for internet/mobile banking will be defaulted to digital token  您的网上/手机银行的双重认证(2FA)将预设为电子网盾。
}
User 
Full Name
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As in NRIC / Passport
}
What can this user do?
Minimum 2 administrators to add or edit statement viewer/maker, unlock user and reset password in OCBC Velocity
至少两名管理人能增添或修改查看人/制单人、解锁用户和重设OCBC Velocity密码 
Please select how you want to perform your online transactions请选择您要如何进行您的线上交易
}
Email address
Mobile Number
-
+ (country code)- (contact number)
}
 +(国码)-(电话号码)
}
手机号码
What transaction can this user perform?
此用户能进行哪一项交易？
for Current, Call, Time Deposits  用于往来帐户、通知存款帐户、定期存款帐户。
}
Which Account can the User Access?  此用户能登入哪一些帐户？
OCBC Velocity的所有帐户
OCBC Velocity的贸易融资
特定帐户
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Currency  货币
Account number  帐户号码 
Authorisation Group 
Please indicate authoriser group for this user: (e.g. A, B, C, D, or E, if applicable to authorisation policy)
请指定此用户的授权组: (例如：A、B、C、D 或 E，若符合授权政策)
}
授权组
Additional Remarks/instructions for the user:
对用户的额外备注/指示：
Hardware Token ($50 each)
实体网盾 (每个$50)
 
If no mobile number is provided, we will issue you with a Hardware Token.
若未提供手机号码，我们将发出实体网盾给您。
..\Assets\commercialToken.png
Digital Token (Free)  
电子网盾（免费）
 
Provide a mobile number above to active the Digital Token on your mobile phone.
在以上提供手机号码，以在您的手机中启动电子网盾。
Your 2-Factor Authentication (2FA) for internet/mobile banking
您的网上/手机银行的双重认证(2FA)
..\Assets\phoneLock.gif
User ID
ID Issue Country
NRIC / Passport Number
ID Type
用户
按NRIC / 护照
}
全名
这位用户能够做什么？
用户ID
NRIC / 护照
证件种类
证件颁发国家
电邮
选择退出通知
选择退出通知
For which account(s) can this user View Statement(s)  此用户可查看哪个帐户的结单？
for Current, Call, Time Deposits  用于往来帐户、通知存款帐户、定期存款帐户。
}
OCBC Velocity的所有帐户
特定帐户
Account number  帐户号码 
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Currency  货币
Additional Remarks/instructions for the user:
对用户的额外备注/指示：
III. Add-on to Existing Access  增加至现有登入
This is to add-on the access rights to existing user  这是为现有用户增加登入权限
}
User 
Full Name
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As in NRIC / Passport
}
User ID
What can this user do?
Please Select your existing 
Service Package
请选择您现有的服务配套
}
What transaction can this user perform?
此用户能进行哪一项交易？
for Current, Call, Time Deposits  用于往来帐户、通知存款帐户、定期存款帐户。
}
Which Account can the User Access?  此用户能登入哪一些帐户？
特定帐户
OCBC Velocity的贸易融资
OCBC Velocity的所有帐户
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Currency  货币
Account number  帐户号码 
Authorisation Group 
Please indicate authoriser group for this user: (e.g. A, B, C, D, or E, if applicable to authorisation policy)
请指定此用户的授权组: (例如：A、B、C、D 或 E，若符合授权政策)
}
授权组
Additional Remarks/instructions for the user:
对用户的额外备注/指示：
用户
这位用户能够做什么？
全名
}
按NRIC / 护照
用户ID
For which account(s) can this user View Statement(s)  此用户可查看哪个帐户的结单？
for Current, Call, Time Deposits  用于往来帐户、通知存款帐户、定期存款帐户。
}
特定帐户
OCBC Velocity的所有帐户
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Currency  货币
Account number  帐户号码 
Additional Remarks/instructions for the user:
对用户的额外备注/指示：
How are you currently performing your online transactions? 您目前是如何进行您的线上交易？
Tick one only  请只选一项
}
由同一人制单和审单
一个制单人和一个审单人才能共同操作出单
一个制单人和两个审单人才能共同操作出单
用户只能查看帐户结单
只限于灵活服务配套。不同授权限额的多名用户可进行同一项交易
Change how selected user(s) can perform online transaction  更改所选用户可进行的线上交易
Change user roles  更改用户角色
If you are deleting a user who is the primary contact of your company, please provide the new primary contact
}
Depending on the token type selection below, new token(s) may be issued and token fee charged
}
This is to Add-on the access rights to existing user
}
User 
Minimum 2 administrators to add or edit statement viewer/maker, unlock user and reset password in OCBC Velocity
至少两名管理人能增添或修改查看人/制单人、解锁用户和重设OCBC Velocity密码 
Please select how are you currently performing your online transactions
请选择您目前是如何进行您的线上交易
}
What transaction can this user perform?
此用户能进行哪一项交易？
for Current, Call, Time Deposits  用于往来帐户、通知存款帐户、定期存款帐户。
}
特定帐户
OCBC Velocity的所有帐户
e.g. Letter of Credit, Banker's Guarantee, Trade Loan, Invoice Financing  例如：信用证、银行担保、贸易贷款、发票融资
}
所有贸易
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Currency  货币
Account number  帐户号码 
Authorisation Group 
Please indicate authoriser group for this user: (e.g. A, B, C, D, or E, if applicable to authorisation policy)
请指定此用户的授权组: (例如：A、B、C、D 或 E，若符合授权政策)
}
授权组
Additional Remarks/instructions for the user:
对用户的额外备注/指示：
User ID
Full Name
..\Assets\trash-can-icongray-102-102-102.gif
As in NRIC / Passport
}
What can this user do?
用户
按NRIC / 护照
}
全名
这位用户能够做什么？
用户ID
For which account(s) can this user View Statement(s)  此用户可查看哪个帐户的结单？
for Current, Call, Time Deposits  用于往来帐户、通知存款帐户、定期存款帐户。
}
特定帐户
OCBC Velocity的所有帐户
Account number  帐户号码 
Currency  货币
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Additional Remarks/instructions for the user:
对用户的额外备注/指示：
What you need to provide  您需要提供的文件
For All OCBC Velocity Users (Authorisers only) 
•         Certified true copies of NRIC (front and back)/Passport - within validity during application  
•         Certified true copies of residential address proof e.g. NRIC, Bank statement, Telco bill (Bill dated within last 3 months from date of application) 
 
A bank staff, corporate secretary or notary public can certify. 
 
对于所有OCBC Velocity用户(只限授权者) 
•         经核实的NRIC身份证（正反面）/护照的真实副本 - 申请时必须在有效期内 
•         经核实的居住地址证明文件的真实副本，例如：NRIC身份证、银行结单、电话帐单（帐单日期必须在申请日期的最近三个月内） 
 
可由银行职员、公司秘书或公证人核实。 
What do you like to do?  您要办理哪一项业务？
更换用户联系资料
更换主要联系人
更新用户NRIC/护照/ID卡资料
I. Replace user(s) contact  更换用户联系资料
User 
Full Name
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As in NRIC / Passport
}
Email address
Please provide mobile number and email address to use our digital token to gain faster access to internet/mobile banking, and receive notifications.
请提供手机号码和电邮以使用我们的电子网盾，更快登入网银/手机网银及获得通知。
Mobile Number
-
+ (country code)- (contact number)
}
 +(国码)-(电话号码)
}
手机号码
User ID
用户
按NRIC / 护照
}
全名
用户ID
电邮
Note: 
1.         For update of contact details for Account Maintenance, please use this form 
2.         For other services not listed here, please refer to the respective forms found here  
注: 
1.         为维护帐户而进行的联系资料更新，请使用本表格  
2.         对于未在此列出的其他服务，请参考此处的其他表格 
. Replace Primary contact  更换主要联系人
}
 You are authorised to receive communication from us (including OCBC Velocity starter kit) and to communicate your company’s information to us. Your contact details (ie. name, office/mobile numbers) will also be printed in the contact section of the Remittance Advice sent to your beneficiary.
您获授权收取我们的信息(包括OCBC Velocity启用包)和提供贵司信息给我们。您的联系方式（姓名，公司/手机号码）会被印在收款人单据的相应位置。
Full Name
As in NRIC / Passport
}
Email address
Mobile Number
-
+ (country code)- (contact number)
}
 +(国码)-(电话号码)
}
手机号码
Only applicable for 'Flex Service Package'   只适用于 '灵活服务配套' 
}
Your contact details (ie. name, office/mobile number will be printed in the contact section of the Remittance Advice sent. 
您的联系方式（姓名，公司/手机号码）会被印在收款人单据的相应位置。
}
OCBC Velocity管理
收款人单据的联系人
按NRIC / 护照
}
全名
电邮
Note: 
1.         For update of contact details for Account Maintenance, please use this form 
2.         For other services not listed here, please refer to the respective forms found here  
注: 
1.         为维护帐户而进行的联系资料更新，请使用本表格  
2.         对于未在此列出的其他服务，请参考此处的其他表格 
. Update user(s) NRIC/ Passport/ ID card details  更新用户NRIC/护照/ID卡资料
User 
NRIC / Passport Number
ID Type
ID Issue Country
NRIC / 护照
证件种类
证件颁发国家
Full Name
..\Assets\trash-can-icongray-102-102-102.gif
As in NRIC / Passport
}
User ID
用户
按NRIC / 护照
}
全名
用户ID
Describe the current Velocity set-up in your company   说明贵公司现有的Velocity设置
All users can view all accounts and transaction types
All users can approve transactions with no limits
所有用户可查看所有帐户和交易类型
所有用户可无限额批准交易
Only some users can view certain accounts and transaction types
Only some users can approve transactions of certain amounts
只有部分用户可查看帐户和交易类型
只有部分用户可批准某些数额的交易
标准
特制（灵活服务配套）
What do you like to do?  您要办理哪一项业务？
在OCBC Velocity增添帐户
更改扣款帐户
从OCBC Velocity删除帐户
从OCBC Velocity帐户删除用户登入权限
 Change debiting fees account  更改扣款帐户
Account number  帐户号码 
Currency  货币
 Add account to OCBC Velocity  在OCBC Velocity增添帐户
Add the following OCBC account(s)  增添以下华侨银行帐户
..\Assets\trash-can-icongray-102-102-102.gif
Currency  货币
Account number  帐户号码 
for Current, Call, Time Deposits  用于往来帐户、通知存款帐户、定期存款帐户。
}
OCBC Velocity的贸易融资
OCBC Velocity的所有帐户
特定帐户
 Add account to OCBC Velocity  在OCBC Velocity增添帐户
Add the following OCBC account(s)  增添以下华侨银行帐户
Account Group  帐户组   
..\Assets\trash-can-icongray-102-102-102.gif
..\Assets\trash-can-icongray-102-102-102.gif
Currency  货币
Account number  帐户号码 
for Current, Call, Time Deposits  用于往来帐户、通知存款帐户、定期存款帐户。
}
特定帐户
OCBC Velocity的贸易融资
OCBC Velocity的所有帐户
Add User  to the above Accounts  增添用户至上述帐户
User ID
Full Name
..\Assets\trash-can-icongray-102-102-102.gif
As in NRIC / Passport
}
What can this user do?
这位用户能够做什么？
全名
按NRIC / 护照
}
用户ID
What transaction can this user perform?
此用户能进行哪一项交易？
Authorisation Group 
Please indicate authoriser group for this user: (e.g. A, B, C, D, or E, if applicable to authorisation policy)
请指定此用户的授权组: (例如：A、B、C、D 或 E，若符合授权政策)
}
授权组
Additional Remarks/instructions for the user:
对用户的额外备注/指示：
 Delete account from OCBC Velocity  从OCBC Velocity删除帐户
Remove  the following OCBC account(s)  删除以下华侨银行帐户
..\Assets\trash-can-icongray-102-102-102.gif
Currency  货币
Account number  帐户号码 
 Delete OCBC Velocity account from users  从用户删除OCBC Velocity帐户
Delete OCBC Velocity account from users  从用户删除OCBC Velocity帐户
Account Group  帐户组  
..\Assets\trash-can-icongray-102-102-102.gif
Account number  帐户号码 
..\Assets\trash-can-icongray-102-102-102.gif
Currency  货币
for Current, Call, Time Deposits  用于往来帐户、通知存款帐户、定期存款帐户。
}
OCBC Velocity的所有帐户
OCBC Velocity的贸易融资
特定帐户
Delete User  from the above Accounts  从上述帐户删除用户
Full Name
..\Assets\trash-can-icongray-102-102-102.gif
As in NRIC / Passport
}
User ID
按NRIC / 护照
}
全名
用户ID
Replace Hardware Token  更换实体网盾
Depending on the token type selection below, new token(s) may be issued
}
}
Depending on the token type selection below, new token(s) may be issued 
根据以下所选网盾的类型而发出新网盾
User 
User ID
Email address
Mobile Number
-
+ (country code)- (contact number)
}
 +(国码)-(电话号码)
}
手机号码
Full Name
..\Assets\trash-can-icongray-102-102-102.gif
As in NRIC / Passport
}
Please provide mobile number and email address to use our digital token to gain faster access to internet/mobile banking, and receive notifications.
Hardware Token ($50 each)
实体网盾 (每个$50)
 
If no mobile number is provided, we will issue you with a Hardware Token.
若未提供手机号码，我们将发出实体网盾给您。
..\Assets\commercialToken.png
Digital Token (Free)  
电子网盾（免费）
 
Provide a mobile number above to active the Digital Token on your mobile phone.
在以上提供手机号码，以在您的手机中启动电子网盾。
Your 2-Factor Authentication (2FA) for internet/mobile banking
您的网上/手机银行的双重认证(2FA)
..\Assets\phoneLock.gif
用户
用户ID
全名
按NRIC / 护照
}
电邮
EXAMPLE
 
Payment up to SGD250,000 require signatory from Any 1 Authoriser
 
Payment exceeding SGD250,000 up to SGD1,000,000 requires 2 signatory from Group A OR 1 from Group B AND 1 from Group C
例如
 
不超过SGD250,000的付款，需要任何一名授权者的签名
 
超过SGD250,000而不超过SGD1,000,000的付款，需要A组的两名授权者或B组和C组各一名授权者的签名
Authorisation Approval Limit Policy   授权批准限额政策
Choose the Account  选择帐户
for Current, Call, Time Deposits  用于往来帐户、通知存款帐户、定期存款帐户。
}
特定帐户
OCBC Velocity的贸易融资
OCBC Velocity的所有帐户
Account number  帐户号码 
..\Assets\trash-can-icongray-102-102-102.gif
Currency  货币
Apply to what transaction type?  申请何种交易类型？
所有交易类型
付款
薪资
收集
贸易融资
其他
Select option  选择项目
Account number  帐户号码 
Currency  货币
从现有帐户复制批准限额政策
设定/更换批准限额和授权组
增加至现有批准限额与授权组
Set/ Replace your approval limit and authorisation groups  设定/更换批准限额和授权组
To  
至
Authorisation Requirement  
授权要求
From  
自
No. of Authoriser
授权者数目
Required Combination of Authorised Signatories
需要多个授权签名
Currency of below limit:
以下限额的货币：
-
OR
或
..\Assets\trash-can-icongray-102-102-102.gif
任何1位授权者
任何2位授权者
Add-on to your existing approval limit and authorisation groups  增加至现有批准限额与授权组
To  
至
Authorisation Requirement  
授权要求
From  
自
No. of Authoriser
授权者数目
Required Combination of Authorised Signatories
需要多个授权签名
Currency of below limit:
以下限额的货币：
-
OR
或
Delete Limit/Authorisation Group
..\Assets\trash-can-icongray-102-102-102.gif
任何2位授权者
任何1位授权者
Additional Remarks/Information
额外备注/讯息
Agreement  协议
To be signed by person(s) authorised to apply for banking services  
由申请银行服务授权人签署
} 
To: Oversea-Chinese Banking Corporation Limited (“OCBC Bank”) 
I/we confirmed that the information and contents provided in this form are true, complete and accurate.
I/We agree to abide and be bound by the Business Account Terms and Conditions (available at all OCBC Bank branches and at www.ocbc.com/batc) which I/we have read and any amendments, alterations and additions thereto as may from time to time be made. I/We consent to disclosures as provided therein and agree that all payments be debited from my/our account(s) with you.  
The person(s) whose information appear(s) in the Authorised User section above and/or in other letter(s) of instruction is/are authorised to perform and effect the above services opted by me/us at any time and from time to time for and on my/our behalf in relation to the abovementioned accounts. I/We confirm that the abovementioned Authorised User(s) has/have sufficient authority to perform and effect all transactions of such services for and on our behalf and all such transactions shall be binding and conclusive on me/us.  
I/We confirm that the abovementioned Authorised User(s) (as named in this form) has/have sufficient authority to perform and effect all transactions of such services for and on our behalf and all such transactions shall be binding and conclusive on me/us, even if the authorisations or instructions (in this form) may contradict any other authorisation (including a treasury board resolution in OCBC Bank’s standard template or otherwise) or instructions provided by us to OCBC Bank. 
I/We agree that any Authorised User who has a specimen signature maintained with OCBC Bank will be allowed to give instructions singly to OCBC Bank to instruct OCBC Bank to unlock the OCBC Velocity user account/request for a new password/request for a new token.  
I/We agree that the number appearing in the [mobile number] section above shall be used by OCBC Bank for security, authentication and/or verification purposes and procedures.  
I/We agree that OCBC Bank is entitled to debit any fees and charges payable for any of the above services opted by me/ us from: 
a)         if I/we have a Singapore dollar debit account with OCBC Bank, from my/ our Singapore dollar [debit] account, or  
b)         if I/we do not have a Singapore dollar debit account with OCBC Bank, from my/our foreign currency debit account with OCBC Bank.  
If I/we have more than one Singapore dollar debit account or more than one foreign currency debit account with OCBC Bank, the relevant account to be debited shall follow the chronological order in which such account was authorised by me/ us as a debit account.  All statements relating to the fees and charges payable shall be sent to the mailing address of my/ our debit account. 
I/We agree to abide and be bound by the Standard Terms and Conditions Governing Foreign Exchange Transactions and the Supplemental Agreement to the Standard Terms and Conditions Governing Foreign Exchange Transactions and Business Account Terms and Conditions and/or such other terms and conditions applicable to FX Online (available at all OCBC Bank branches and at OCBC Bank’s website) which I/we have read and any amendments, alterations and additions thereto as may from time to time be made. 
致：华侨银行有限公司（“华侨银行”）  
我/我们确认表格所提供信息和内容是真实，完整和准确的。
我/我们同意遵守我/我们已阅读之商业帐户条款与细则（可向所有华侨银行分行及上网 www.ocbc.com/batc 索取）以及其可能不时作出的任何修订、更改和增补，并受其约束。我/我们对其中所作的披露予以许可，并同意从我/我们在贵行所设帐户中扣除所有款项。  
在上述授权用户部分和/或其他指示信函中载有其资料的人士均获授权在任何时候及不定时候代表我/我们就上述帐户执行和实施我/我们所选的以上服务。我/我们确认上述授权用户拥有足够权限代表我们执行和实施此类服务的所有交易，且所有此类交易对我/我们具有约束力和决定性。  
我/我们确认，上述授权用户（如本表格中所列）有足够的权限代表我们执行和实现此类服务的所有交易，并且所有此类交易对我具有约束力和决定性/ 我们，即使（本表格中的）授权或指示可能与我们向华侨银行提供的任何其他授权（包括华侨银行标准模板中的财资董事会决议或其他）或指示相矛盾。 
我/我们同意，任何在华侨银行保存有其签名样本的授权用户都将获许单独向华侨银行发出指示，要求华侨银行解锁 OCBC Velocity 用户帐户/要求发出新密码/要求发出新网盾。 
我/我们同意，华侨银行可将上述[手机号码]部分中出现的号码用于安全、验证和/或检验用途与程序。 
我/我们同意华侨银行有权将我/我们所选的任何上述服务的任何应付费用和收费从我/我们的以下帐户中扣除： 
a)         如果我/我们在华侨银行拥有一个新元扣款帐户，则可从我/我们的新加坡元[扣款]帐户中扣除，或 
b)         如果我/我们在华侨银行未拥有新元扣款帐户，则从我/我们在华侨银行的外币扣款帐户中扣除。 
如果我/我们在华侨银行拥有超过一个新元扣款帐户或超过一个外币扣款帐户，则用于扣款的相关帐户将按照我/我们授权此类帐户作为扣款帐户的时间顺序用于扣款。所有与应付费用和收费有关的结单均应寄至我/我们的扣款帐户的邮寄地址。 
我/我们同意遵守并受约束于“管理外汇交易之标准条款与细则”与“管理外汇交易之标准条款与细则的辅助协议”以及“商业帐户条款与细则”和/或适用于网上外汇(所有华侨银行分行及华侨银行网站均有提供)的其他条款与细则，我/我们已阅读此等条款与细则以及其不时作出的任何修订、更改和补充。 
Applicable only for OCBC Velocity Service Package: Risk Disclosure Statement In Connection With Single Control:
In the case of dual access or control (“Dual Control”), two or more people are required to be actively involved in order to complete a transaction. This involves having a person responsible for initiating or creating the transaction and another individual of higher authority to approve the transaction in the system. In the case of single access or control (“Single Control”) only one person is required to complete a transaction. For all transactions initiated through OCBC Velocity, the system defaults to have Dual Control in place as account fraud and identity theft are frequently the result of Single Control. 
I/We fully understand and acknowledge the characteristics and risks of having Single Control, which carries risk of compromise when compared with the benefit of Dual Control scheme, which provides an extra layer of security. I/We hereby authorise OCBC Bank to proceed with Single Control setup in OCBC Velocity. I/We shall assume and be responsible for the risks inherent in Single Control scheme. I/We undertake to indemnify and hold the bank fully indemnified from and against any loss, costs (including solicitor and client costs on a fully indemnity basis), charges, damages, claims, demands, actions, proceedings and all other liabilities of whatever nature and however incurred or suffered by me/us or the Bank as a result of the Bank agreeing to act on my/our said authorisation. I/We also understand and agree that the bank may modify the Business Account Terms and Conditions relating to OCBC Internet Banking Service or terminate the provision of Single Control scheme by notice to me/us at any time. 
By signing below, I/ we confirm that I/ we have obtained consent from the person(s) whose personal data is provided in this form for the collection, use and disclosure of such person(s)’ personal data for the purposes of processing and evaluating this application, and for other applicable purposes as set out in the OCBC Data Protection Policy available at: https://www.ocbc.com/business-banking/bank-policies.  
By signing below, I am/we are authorised to sign the application form for and on behalf of the company/association/club/society/partnership. 
仅适用于 OCBC Velocity 标准服务配套：与单一控制相关的风险披露声明： 
在双重登入或控制（“双重控制”）的情况下，进行一项交易时需要两人或以上主动参与才能完成。这个过程包括由一人负责发起或建立交易，再由拥有更高权限的另一人来批准系统中的交易。在单一登入或控制（“单一控制”）的情况下，只需一人即可完成交易。对于透过OCBC Velocity发起的所有交易，系统是预设为双重控制，因为帐户欺诈和身份盗用事件通常是由单一控制所造成。 
我/我们充分理解并承认单一控制的特点和风险，与双重控制方案的优点(能提供额外的安全保护)相比，单一控制具有泄露的风险。我/我们在此授权华侨银行在 OCBC Velocity 中继续实行单一控制设置。我/我们将承担和负责单一控制方案的固有风险。我/我们承诺就任何因华侨银行按我/我们的上述授权行事而导致我/我们或银行遭受或蒙受的损失、费用(包括在全面免责基础上的律师与客户费用)、收费、损害、索赔、要求、行动、诉讼，以及无论任何性质或如何发生的所有其他责任，对银行进行赔偿并保证其完全免责。我/我们也理解并同意，银行可随时以给予我/我们通知的方式，修改与华侨银行网络银行服务相关的商业帐户条款与细则或终止提供单一控制方案。 
经由以下签名，我/我们确认我/我们已获得此处载有其资料的人士的同意，以收集、使用和披露该（等）人士的个人数据，用于处理和评估此申请，以及《华侨银行数据保护政策》（请查阅：https://www.ocbc.com/business-banking/bank-policies)中列明的其他适用目的。 
经由以下签名，我/我们获授权代表公司/协会/俱乐部/社团/合作伙伴签署此申请表格。
Important notes
  
Please ensure that this form is signed accordingly 
•         For Sole-Proprietor, the Sole-Proprietor to sign
•         For Partnership, all partners to sign
•         For Partnership LLP/Pte Ltd Company, refer to Board Resolution
•         For Association/clubs/school/management committee, refer to Minutes of Meeting  
If the Authorised Cheque Signatory wants to unlock the OCBC Velocity user account/request for a new password/request for a new token, only his/her signature is required.  
 
Signing Mandate (applicable only for Manage OCBC Velocity) 
In most cases, it may take up to 7 working days from the date of our receipt of this form (accompanied by the evidence of corporation authorisation, if relevant) to complete processing of your requested changes and effect these changes. Consequently, in the interim, any instructions received from you will not be processed based on your requested changes in this form. On and after the completion of your requested update, OCBC Bank shall continue to process instructions received from you prior to the date of our receipt of this form if the instructions were provided in accordance with the mandate as at the date of such instructions. 
 
Changing how your company performs transaction:  
Any change in Authorised User(s) and authorisation in this form shall supersede and cancel all previous notifications on Authorised Users, contact details, relevant accounts, conditions of usage or other information howsoever communicated. 
重要附注 
  
请确保本表格已按规定签署 
•         对于独资经营者，由独资经营者签署 
•         对于合伙关系，所有合伙人均需签署 
•         对于有限责任合伙关系/有限公司，请参阅董事会决议 
•         对于协会/俱乐部/学校/管理委员会，请参阅会议记录 
如果授权支票签字人想要解锁 OCBC Velocity 用户帐户/要求发出新密码/要求发出新网盾，则只需要他/她的签名。 
 
授权签署权限（仅适用于“管理 OCBC Velocity”） 
在多数情况下，从我们收到本表格（随附相关的公司授权证据）之日起最多可能需要七个工作日来完成您要求做出有关更改的处理工作并实施这些更改。因此，在此期间所收到的，由您根据此表格中所要求的更改而发出的任何指示将不作处理。在您所要求的更新处理完成后，华侨银行将继续处理我们收到此表格之日之前所收到的您的的指示(唯此指示须符合指示日期时的规定)。 
  
更改贵公司执行交易的方式：  
本表格的授权用户和授权情况若有任何更改，将取代并取消之前所有关于授权用户、联系方式、相关帐户、使用条件或无论以何种方式传达的其他讯息。 
 
Signature  签名
Signature  签名
Signature  签名
/
/
DD / MM / YY
Date
}
日日 / 月月 / 年年
}
日期
Name of Authorised Person
获授权人士姓名
Name of Authorised Person
/
/
DD / MM / YY
Date
}
日日 / 月月 / 年年
}
日期
获授权人士姓名
Name of Authorised Person
/
/
DD / MM / YY
Date
}
日日 / 月月 / 年年
}
日期
获授权人士姓名
Please check that you have provided the mobile numbers and email addresses of all users.
请确保您已提供所有用户的手机号码和电邮。
Complete and return this form to us at 
请填妥本表格并邮寄至我们的以下地址：
Oversea-Chinese Banking Corporation Limited, Account Services, Bras Basah Post Office, Locked Bag Service No. 8, Singapore 911886
*
Each user nominated under section 4 above will receive an email with login instructions in 7 business days.
在上述第4节所指定的每名用户将收到一封电邮，包含7天内有效的登入指示。
Each user nominated under section  above will receive an email with login instructions in 7 business days.
在上述第节所指定的每名用户将收到一封电邮，包含7天内有效的登入指示。
We will process your request within 7 business days from receiving this form.
我们将在收到本表格后的七个工作日内进行处理。
For bank's use  由银行填写
Signature verified/ date  
Maker/ date
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